



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 12, 2020

Dear WCS Community,

It has been my practice for many years to keep parents, staff, and the community informed about safety issues that may affect our children and staff in our schools. Over the years, I have sent letters, text messages, emails, and robocalls for things like social media threats, lockdowns, and even the occasional snow day. One common factor in my decision to notify you has always been my belief that you should know this information.

Effective today October 12, 2020, school districts are required by the state to begin posting a record of Covid-19 cases in our schools to keep you informed of the spread of the virus. However, in some cases, a special robocall or letter home may not be necessary simply because the case poses no threat or concern to anyone at school.

For example, if we have a student who is learning remotely and has never come to school in-person but tests positive for Covid-19, there is no need to notify the community. However, the information will still appear on our new state required database, which can be found at wcskids.net on our Return to School Information Page under Parent and Community Resources.

As always, the safety of everyone is our top priority, and we are in close consultation with the Macomb County Health Department to determine when and how we should notify you.

In the meantime, please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

تشرين الأول 12, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

لقد كانت ممارستي لسنوات عديدة للحفاظ على الآباء والموظفين والمجتمع على اطلاع على قضايا السلامة التي قد تؤثر على أطفالنا وموظفينا في مدارسنا. على مر السنين ، أرسلت رسائل ورسائل نصية ورسائل بريد إلكتروني و **robocalls** لأشياء مثل تهديدات وسائل الإعلام الاجتماعية ، والإغلاق ، وحتى يوم الثلوج في بعض الأحيان. أحد العوامل الشائعة في قراري بإخطارك كان دائماً اعتقادي بأنه يجب أن تعرف هذه المعلومات.

اعتباراً من اليوم 12 أكتوبر 2020، مطلوب من المناطق المدرسية من قبل الدولة للبدء في نشر سجل لحالات **Covid-19** في مدارسنا لإبقاء لكم على علم من انتشار الفيروس. ومع ذلك ، في بعض الحالات ، قد لا يكون **robocall** خاص أو رسالة إلى المنزل ضرورية لمجرد أن القضية لا تشكل أي تهديد أو قلق لأي شخص في المدرسة.

على سبيل المثال، إذا كان لدينا طالب يتعلم عن بعد ولم يأت إلى المدرسة شخصياً، ولكن الاختبارات ايجابية بالنسبة لـ **Covid-19**، فلا داعي لإخطار المجتمع. ومع ذلك، ستظل المعلومات تظهر على قاعدة بياناتنا المطلوبة في الولاية الجيدة، والتي يمكن العثور عليها في **wskids.net** على صفحة معلومات العودة إلى المدرسة تحت موارد الوالدين والمجتمع.

كما هو الحال دائماً، وسلامة الجميع هي أولويتنا القصوى، ونحن على تشارور وثيق مع قسم الصحة في مقاطعة ماكومب لتحديد متى وكيف يجب أن نخطرك.

في هذه الأثناء، يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

إخلاص

روبرت د. ليفرنوا، مشرف لكتوراه